
SPØRGSMÅL NR. S 1270
§ 20-SPØRGSMÅL TIL MUNDTLIG BESVARELSE

DEN 9. APRIL 2014

Til: Beskæftigelsesministeren 

Dato: 4. april 2014

Stillet af: Inger Støjberg (V)

Er ministeren af den opfattelse, at det vil være en god ide at spare på be-

skæftigelsesindsatsen og bruge pengene på skattelettelser i en kommende 

vækstaftale, og dermed fortsætte ad den vej ministeren anlagde sidste år, da 

ministeren gennemførte besparelser på kontanthjælpen for at lette selskabs-

skatten?

(Spm. nr. S 1270).

På Folketingets formands vegne

Lovsekretariatet

Den 4. april 2014

Lovsekretariatet

2013-14
S 1270
Offentligt


